
 

 

)ش.م.ك.ع(  تثمارـــــــارة والاســــان للإجـــــعيأركة ـــــش  

Aayan Leasing & Investment Co. (K.S.C.P.) 
 

 August 11th, 2025 Date 2025 أغسطس 11 التاريخ 

 A.A.290/08/25 Reference 290/08/25أ أ. إشارة
 

 

M/s: Boursa Kuwait                            
Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,   
 

 السادة/ شركة بورصة الكويت                         

 السلام عليكم ورحمة ౫ಋ وبركاته،   

Subject: Supplementary Disclosure  :مُكمل فصاح إالموضوع 

With reference to the above subject and our previous 

disclosure published on August 6th, 2025, Reference NO. 

(A.A.286/08/25) and according to the provisions governing 

disclosure processes as set out in Chapter four of Module 

Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of 

Law No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the 

Capital Markets Authority and the Regulation of Securities 

Activity and their Amendments. 

Attached supplementary disclosure form regarding Board of 
Directors meeting results. 

وإلى إفصاحنا السابق المنشور بتاريخ   بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، 
وإلى الأحكام   ، (286/08/25أ.أ  إشـــــــارة ر      2025أغســـــــطس   6

بالفصل الرابع من الكتاب العاشر لعمليات الإفصاح كما  المنظمة  
 (7 من اللائحـة التنفيـةيـة للوـارون ر     (الإفصــــــــــاح والشـــــــــفـافيـة 

رشــــــا  بشــــــان إرشــــــا  لياة أســــــوا  الما  و نظي    2010لســــــنة  
 و عديلا هما. الأورا  المالية

بشـــــان رتائم اجتماع م لس   المُكملمرفق لك  رموذج الإفصـــــاح  
 الإدارة.

 
 

Sincerely,  ،وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير 

 
 
 

Abdullah Mohammad Al-shatti  

Chief Executive Officer       

 

 
౫ಋ محمد الشطي   عبد 

 الرئيس التنفيذي
 

 

  

  

Attachments: 
- Supplementary Disclosure Form 

- Financial results for the period ended on June 30th, 2025 

- External auditor's report for the period ended on June 30th, 2025 

- External Sharia auditor’s report for the period ended on June 30th, 2025 

 2025 يوريو 30 ورير المد ق الشرعي الخارجي للفترة المنتهية في  - 2025 يوريو 30 ورير مرا ب الحسابات الخارجي للفترة المنتهية في  - 2025 يوريو 30رتائم البيارات المالية المرحلية للفترة المنتهية في  - المكمل رموذج الإفصاح  - المرفقات:
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 August 11th, 2025 Date 2025أغسطس  11  التاريخ 
 

 

 Name of the Listed Company اسم الشركة المدرجة 

 Aayan Leasing and Investment Company شركة أعيان للإجارة والاستثمار 

 

 Supplementary Disclosure Regarding رتائم اجتماع م لس الإدارةإفصاح مكمل بشان  عنوان الإفصاح

Board of Directors Meeting Results 
Disclosure Title 

 

 August 6th, 2025 Date of Previous Disclosure 2025أغسطس  6 تاريخ الإفصاح السابق
 

 Developments that Occurred to the Disclosure الإفصاح على الحاصل التطور

رود الإفادة بان م لس إدارة شـــــــــركة أعيان للإجارة والاســـــــــتثمار  د عود 
يوم    1:00ة  اجتمــــاعــــم في  مــــام الســـــــــــــاع ــــ  11الموافق    الاثنينمن ظهر 

، حيث  مت منا شـة البنود المدرجة في جدو  الأعما ،  2025أغسـطس  
 و د    ما يلي: 

 .2025  يوريو 30اعتماد البيارات المالية المرحلية للفترة المنتهية في   •

كمـا رود الإفـادة بـارـم ســــــــــور يت  عوـد من مر المحللين عن  ريق البـث  
ــاعة   ــبكة الارتررت وذلم في  مام السـ ــر على شـ من ظهر يوم  2:00المباشـ

ــا   2025أغســــــــــطس    14الموافق    الخميس بتو يـــت دولـــة الكويـــت، كمـ
يمكن للمهتمين التواصـــل مع الشـــركة للحصـــو  على الدعوة و فاصـــيل 
ــرو ــــــــيــ   ــتــــــــ ــكــــــــ الالــــــــ ــد  ــريــــــــ ــبــــــــ الــــــــ ــلا   ــن  ــــــــ مــــــــ ــة  ــمشـــــــــــــــــــاركــــــــ  الــــــــ

investorrelations@aayan.com 

Kindly be informed that Aayan Leasing and Investment 

Company’s Board of Directors has held its meeting at 1:00 

PM on Monday August 11th, 2025, during which the items on 

the agenda were discussed, and the following was resolved: 

• Approval of the quarterly financial statements for the 

period ended on June 30, 2025. 

Kindly also be informed that the Analyses Conference will 

be held via live broadcast at 2:00 PM Kuwait time on August 

14th,2025. Interested parties can also contact the company 

to obtain the invitation and participation details via e-mail 

at investorrelations@aayan.com 

 
 

 The Financial Effect of Occurring Development (if any) الأثر المالي للتطور الحاصل )إن وجد(

 Approval of the company’s Interim financial statements .2025 يوريو 30اعتماد البيارات المالية المرحلية للشركة كما في 
as of June 30th, 2025. 

 

ــدر  من  يتحمل ــاح لةا  أصـ ــنولية كامل  الإفصـ ــحة عن  المسـ كتمالها،   ود تها فيم  الواردة  المعلومات  صـ   وا
  دون   وذلم  را صـة، أو   ا اة أو مضـللة معلومات  أية    نب  في  الحري   الشـخ   عناية بة  بارم ويور
 لةا محتويات  بشــــان  المالية  للأورا    الكويت  وبورصــــة الما   أســــوا   لياة من كل  على   مســــنولية  أد ى 

 أو  الإفصــاح لةا  رشــر  جرا   شــخ   باي   لحق    د أضــرار  أية  عن  المســنولية عنهما  ينفي وبما  الإفصــاح،
  الإفصـاح  لةا اسـتخدام رتي ة أو الالكترو ي،  مو عهما أو الالكترورية  أرظمتهما   ريق   عن  بنشـره  السـماح

 .أ رى   ريوة باي

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and 

completeness of the information contained therein. They acknowledge that they have 

exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. 

The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait assume no responsibility 

whatsoever for the contents of this disclosure and disclaim any liability for any 

damages that may be incurred by any person because of publishing this disclosure, 

allowing its publication through their electronic systems or website, or using this 

disclosure in any other manner. 

 

Docusign Envelope ID: 31F360DC-2EC1-4426-9B50-51296ACA419E

mailto:investorrelations@aayan.com
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Ernst & Young 
Al Aiban, Al Osaimi & Partners  

 
 

 
 

  
  

 
 

 

REPORT ON REVIEW OF INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED FINANCIAL 

INVESTMENT COMPANY K.S.C.P. 
 
Introduction 
We have reviewed the accompanying interim condensed consolidated statement of financial position 

P. Parent C
(collectively, G  as at 30 June 2025, and the related interim condensed consolidated 
income statement and interim condensed consolidated statement of comprehensive income for 
three-month and six-month periods then ended, and the related interim condensed consolidated 
statement of cash flows and interim condensed consolidated statement of changes in equity for the 
six-month period then ended. The management of the Parent Company is responsible for the 
preparation and presentation of this interim condensed consolidated financial information in 
accordance with basis of preparation set out in Note 2. Our responsibility is to express a conclusion 
on this interim condensed consolidated financial information based on our review. 
 
Scope of Review 
We conducted our review in accordance with International Standard on Review Engagements: 2410 

. A 
review of interim financial information consists of making inquiries, primarily of persons responsible 
for financial and accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A review 
is substantially less in scope than an audit conducted in accordance with International Standards on 
Auditing and consequently does not enable us to obtain assurance that we would become aware of 
all significant matters that might be identified in an audit. Accordingly, we do not express an audit 
opinion. 
 
Conclusion 
Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the 
accompanying interim condensed consolidated financial information is not prepared, in all material 
respects, in accordance with basis of preparation as set out in Note 2. 
 
Report on Other Legal and Regulatory Requirements 
Furthermore, based on our review, the interim condensed consolidated financial information is in 
agreement with the books of accounts of the Parent Company. We further report that, to the best of 
our knowledge and belief, we have not become aware of any violations of the Companies Law No. 
1 of 2016, as amended, and its executive regulations, as amended, or of the Parent C
Articles of Association and Memorandum of Incorporation, as amended, during the six-month 
period ended 30 June that might have had a material effect on the business of the Parent Company 
or on its financial position. 
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REPORT ON REVIEW OF INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED FINANCIAL 

INVESTMENT COMPANY K.S.C.P. (continued)

Report on Other Legal and Regulatory Requirements (continued)
We further report that, during the course of our review, to the best of our knowledge and belief, we 
have not become aware of any violations of the provisions of Law No. 32 of 1968, as amended, 
concerning currency, the Central Bank of Kuwait and the organisation of banking business, and its 
related regulations, or of the provisions of Law No. 7 of 2010 concerning establishment of Capital 
Markets Authority ( ) and organisation of security activity and its executive regulations, as 
amended, during the six-month period ended 30 June 2025 that might have had material effect on the 
business of the Parent Company or on its financial position.

BADER A. AL-ABDULJADER
LICENCE NO. 207 A
EY
AL AIBAN, AL OSAIMI & PARTNERS

11 August 2025
Kuwait
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State of Kuwait 
(965)el:22960565T 

m.o.b:50987345(965) 

www.tadqiq.com.kw 
Info@tadqiq.com.kw 

 التجاري السجل :116861
 المصدر  : رأس المال250.000

 

 07/08/2025التاريخ: 
 

 شركة أعيان للإجارة والاستثمار                                       المحترمون السادة/
 

   2025/ 06/ 30  - 04/2025/ 01  ةالمالي ةللفتر  الخارجيتقرير التدقيق الشرعي  الموضوع:

 
 ౫ಋ وبركاته  ةرحموالسلام عليكم 

 

للتأكد   شركةال  قوم على أعمالت الخارجين شركة التدقيق الشرعي إرتباط الموقع معكم فالالى عقد  إ  فقا  و

 . الشرعيةالرقابة هيئة  عن  ةالفتاوى الصادروالقرارات ب وألتزامها بالمعايير المعتمدة امن 

 ة ت التدقيق على العمليات التنفيذين إجراءاإف  ةوفعالي ة أكثر كفاء  الخارجي لجعل عملية التدقيق الشرعي و

والحوكمة الصادرة عن الجهات   ر التدقيق الشرعي لشركتنايلمعاي  للمؤسسات المالية الإسلامية تتم وفقا  

البنك المركزي الكويتي( ووفقا  للمعايير الدولية )صادرة من هيئة المحاسبة   –الرقابية )هيئة أسواق المال  

عمال التدقيق للحصول على  أخطيط وتنفيذ لتالتي تتطلب قيامنا با ولمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية(  

هيئة قرارات  ل  وأللمؤسسات المالية الإسلامية للمعايير المعتمدة    ة تأكيد معقول لموافقة العمليات التنفيذي

 الرقابة الشرعية. 

 الرئيس التنفيذي              
 قيالعتي ضاري ليثأ/          

  

tel:22960565-
mailto:Info@tadqiq.com.kw
mailto:Info@tadqiq.com.kw
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 نطاق العمل:
لقرارات هيئة الرقابة   ا  في تنفيذ العقود والمعاملات طبقالشركة    العمل يتحدد من مدى التزام  فأن نطاق

 الشرعية والمؤشر المعتمد لدى الشركة. 

 
 مسؤولية الشركة: 

المعتمدة من قبل ة الإسلامية  يعلأحكام الشر  لتزام بتنفيذ العقود والمعاملات طبقا  الا  شركةلية الؤوتقع مس

 الإدارة.

 :التدقيق الشرعي فريقمسؤولية 
بعد وعملياتها للشركة    اوأنشطته  شركةإن مسؤوليتنا تنحصر في إبداء رأي في مدى مطابقة معاملات ال

طلاع على العقود والعمليات والتنسيق مع الجهات المسؤولة عن إجراء العمليات بجميع طرق  الفحص والا

 لذلك.  ةدالمع الخطةالتواصل والزيارات الميدانية والمراسلات وغيرها وفق 

 لقد قمنا بإجراء التدقيق الشرعي على النحو الآتي: 

 تحديد الخطة الزمنية لعملية التدقيق بجميع مراحلها منذ البداية وحتى إصدار التقرير. •

 تحديد الشخص المسؤول الذي سيتم التواصل معه اثناء تنفيذ المهمة. •

 تحديد متطلبات التدقيق الشرعي التي ستكون محل الفحص والمراجعة. •

 التحقق من إجازة المعايير الشرعية المعتمدة لأي نشاط أو منتج أو خدمة أو عقد جاري العمل به. •
القرارات  • مع  واتفاقها  مطابقتها  من  للتأكد  العمليات،  تنفيذ  وإجراءات  والاتفاقيات،  والعقود  النماذج  مراجعة 

 الصادرة بشأنها من قبل الجهات الرقابية أو الهيئات الرقابة الشرعية والمعايير الشرعية المعتمدة.

 الشرعية المعتمدة. مراجعة السياسات والإجراءات وميثاق العمل في ضوء المعايير •

 تنفيذ زيارات ميدانية بصفة دورية.  •

 ومناقشتها مع الجهة المدقق عليها.  –إن وجدت  –إيضاح مراحل توثيق الملاحظة/ المخالفة الشرعية   •

 إعداد تقرير دوري عن كل فترة مالية بنتائج الرقابة الميدانية للأنشطة والعمليات.  •

tel:22960565-
mailto:Info@tadqiq.com.kw
mailto:Info@tadqiq.com.kw
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 المجالات التي تم التدقيق عليها ونتائجها: 
 نتائج التدقيق  إجراء المدقق الشرعي إجراء التدقيق محل  م

 يوجد ملاحظة لا تم التدقيق  البيانات المالية 1

 يوجد ملاحظة لا تم التدقيق   إدارة الاستثمار  2

 يوجد ملاحظة لا تم التدقيق   العقود المنفذة 3

 يوجد ملاحظة لا تم التدقيق  الحسابات المصرفية  4

 يوجد ملاحظة لا التدقيق تم   إدارة التمويل  5

 يوجد ملاحظة لا تم التدقيق  الإدارة المالية  6

 لا يوجد ملاحظة تم التدقيق  تقرير المدقق الشرعي الداخلي  7

 
 التدقيق الميداني: التواصل و 

 بإجراء التدقيق الميداني في موقع العمل وتدوين ما يلاحظه من أحداث وتغييرات  قام المدقق الشرعي 

   ة المذكورة  الفتر خلال الشركةات مع إدار بالبريد الإلكتروني وغيره  التواصلوكذلك  

 اجراءات المخاطر الشرعية: 
ال  عمل  لارتباط  النظام    شركةنظرا   عليه  ينص  ما  وفق  الاسلامية  الشريعة  احكام  مع  المتوافقة  والمعاملات  والانشطة 

فتنوع درجات المخاطر الشرعية بحسب الإدارة المختصة ذات العلاقة بالمعاملة وتحدد درجة المخاطر  شركةالاساسي لل

 بحسب طبيعة المخالفة والملاحظة سواء كانت في شكلها الاجرائي او التنظيمي أو المالي. 

 طلاع على السياسات والإجراءات لإدارة المخاطر الشرعية وكذلك على تصنيف وتوصيف المخاطر الشرعية. وقد تم الا

 

 رأينا:  
قرارات هيئة الرقابة  مع    ةطلاع عليها والقواعد المرجعية متوافقالتي تم فحصها والا  والإجراءات  إن العقود والعمليات

 الشرعية.

 

tel:22960565-
mailto:Info@tadqiq.com.kw
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